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ZAPISNIK 
SA 45 SJEDNICE VMO DRAGA 

 
45. sjednica VMO Draga održana je 27.10.2022. s početkom u 16,00 sati u 

prostorijama MO Draga, Brig 24. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Ivica Širola, predsjednik VMO 

 Ivan Pribanić, zamjenik predsjednika VMO 

 Rašid Jašarević, član VMO 

 Viktorija Vlahov Šustar, član VMO  
 

Ostali nazočni  

  
 

Sjednici nisu bili nazočni: 

 Ivica Mandekić, član VMO 
 

 
Usvajanje zapisnika sa 44. sjednice VMO Draga: 

1. Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

Sjednicu je otvorio zamjenik predsjednika VMO i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Izvještaj o provedenoj programskoj aktivnosti “Biramo najljepšu okućnicu, balkon i 
prozor u 2022.” godini 

2. Izvješaj o provedenoj programskoj aktivnosti “Draška jesen” 
3. Izmjena usvojenog kom. prioriteta Vijeća MO Draga za 2022. 
4. Zahtjevi mještana 
5. Komunalna problematika  
6. Razno 

 
 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
AD 1  
Predsjednik informira da je 19. listopada 2022. godine u Hrvatskom domu Draga održano 
svečano proglašenje najljepše okućnice, balkona i prozora. Komisija za odabir najljepše 
okućnice, balkona i prozora u sastavu članova Vijeća Mjesnog Draga na svojoj 42. sjednici 
održanoj 18. srpnja 2022. utvrdila je da je ukupno prijavljeno 13 vlasnika okućnica, balkona i 
prozora, te je nakon uvida i pregleda svih fotografija, jednoglasno izabralo prve tri najljepše 
okućnice, najljepši balkon i najljepši prozor, te donijelo odluku o iznosu poklon bona u pojedinim 
kategorijama. Međutim kako je prolongirano vrijeme za svečano uručenje u navedenom 
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zapisniku nisu navedena imena učesnika čije su prema ocjeni komisije proglašene najljepšom 
okućnicom, balkonom i prozorom, stoga će se navesti u ovom zapisniku jer je svečana podjela 
nagrada i provedena: 
Nakon uvida i pregleda svih okućnica, balkona i prozora, komisija je donijela slijedeće ocjene: 
U kategoriji okućnica: Komisija je jednoglasno proglasila: 
1. nagradu za najljepšu okućnicu dodjeljuje se gospođi Silvani Kurilić, Brig 81A (poklon bon u 
iznosu od 500,00 kn) 
2. nagrada za najljepšu okućnicu dodjeljuje se gospođi Dušanki Matajčić, Orlići 8C (poklon bon 
u iznosu od 400,00 kn) 
3. nagrada za najljepšu okućnicu dodjeljuje se gospođi Božici Šutić, Brig 49 (poklon bon u 
iznosu od 300,00 kn) 
U kategoriji balkona: Komisija je jednoglasno proglasila: 
1. nagradu za najljepši balkon dodjeljuje se gospođi Anki Dragičević, Orlići 7B (poklon bon u 
iznosu od 200,00 kn) 
U kategoriji prozora: Komisija je jednoglasno proglasila: 
1. nagradu za najljepši prozor dodjeljuje se Gospođi Slađani Savić Butković, Tomasići 35A 
(poklon bon u iznosu od 200,00 kn) 
Ivica Širola, predsjednik i Ivan Pribanić, zamjenik predsjednika VMO Draga učesnicima čije su 
prema ocjeni komisije proglašene najljepšom okućnicom, balkonom i prozorom uručili su uz 
priznanje i nagradu u obliku poklon bona u gore navedenom iznosu koju mogu iskoristiti do 31. 
listopada 2022. godine u Parkovima Plus., za nabavku sadnica cvijeća, zemlje i sl.  
Ostalim učesnicama pripremljene su zahvalnice za sudjelovanje u akciji. Vijeće MO Draga 
pohvaljuje sve učesnike koji u skladu sa svojim mogućnostima ulažu jako puno napora, ljubavi i 
poštovanja prema prirodi i lijepom. 
Zaključak 
VMO Draga jednoglasno se složio da se programska aktivnost uspješno provela. 
 
 
AD 2 
Temeljem planirane programske aktivnosti "Draške jeseni“, Podružnica penzionera Draga 
obratila se je Vijeću MO s željom da sudjeluju u provođenju planiranog programa Vijeća MO 
Draga pod nazivom „Draške jeseni“.  
Penzioneri predlažu da se dana 15.10.2022. u 17 sati planira provedba programa u kojem bi 
penzjonerke sudjelovale s izlaganje svojih radova, izložbom spremljene zimnice i jela “koji su jeli 
naš stari”. Za provođenje programa penzionerke bi ispeke kolače, pripremile jela “koji su jeli 
naši stari” i napravljenu zimnicu, a Vijeće mole da se odobre – osiguraju potrebne stvari za 
pripremu kolača, staklenka za zimnicu i poklon za voditeljicu programa. 
Pa temeljem navedenog predsjednik daje izvješće da su Vijeće Mjesnog odbora Draga i 
Podružnica umirovljenika Draga proveli program pod nazivom „Draške jeseni“ kroz 
organiziranu JESENJSKU IZLOŽBU u Hrvatskom domu Draga koja se je održala u subotu 15. 
listopada 2022. Izložbu je posjetilo cca. 30–tak mještana Drage, kojima se je ponudilo za 
pogledati i probati domaće izrađenu zimnicu, kolače, jela „koja su jeli naši stari“, a imali su 
priliku razgledati i puno lijepih, ukrasnih stvari koje su izradile vrijedne penzionerke Drage. 
Program je vodila draška pjesnikinja gđa. Maja Dubrović.  
Zaključak 
VMO Draga jednoglasno se složilo da su za provođenje planiranog programa "Draške jeseni“ 
planirana financijska sredstva utrošena u skladu s Financijskim planom. 
 
 
AD 3  
Nakon što je Rijeka Plus dostavio mail u kojem je zatražen termin zajedničkog sastanka u svezi 
usvojenog kom. prioriteta Vijeća MO Draga za 2022. godinu pod stavkom - sanacija odvodnje 
oborinskih voda u ulici Gušć kbr.18 do 20., Rijeka Plusu je dostavljen odgovor da temeljem 
obavljenog telefonskog kontakta, odustaje se od predloženog sastanka i radova na navedenoj 
lokaciji, te se predlaže da se planirana sredstva za sanaciju odvodnje oborinskih voda u ulici 
Gušć kbr.18 do 20 prenamjene i utroše za potrebne radove na lokaciji Pelinova Gora. Stoga se 
predlažilo da se održi zajednički sastanak i obilazak nove predložene lokacije.  
Dana 13. listopada 2022., održan je zajednički sastanak na kojem su bili nazočni nadležni iz 
Rijeka Plusa gđa. Nada Matić i Elio Biasiol, predsjednik i zamjenik Vijeća MO Draga i voditelj 
radova Kvarner graditeljstva, te je obiđena lokacija u ulici Pelinova Gora i nakon izvršenog 
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izvida o izvođenju potrebnih radova, dobivena je suglasnost od Rijeka Plusa, te je dogovoreno 
da navedeni prijedlog o prenamjeni sredstva Vijeće i pismeno dostavi Rijeka Plusu.  
Zaključak 
VMO Draga jednoglasno se složio da se izvrši izmjena usvojenog kom. prioriteta Vijeća MO 
Draga za 2022. dosadašnja stavka - rješavanje odvodnje obrinskih voda sa kolnika i puta u ulici 
Gušć od kbr.18 neće se izvoditi, te se planirana sredstva u iznosu 20.000,00 prenamjenjuju za 
izvođenje betonskih radova u ulici Pelinova Gora u iznosu 20.000,00 kns PDV-om. 
 
 
AD 4 
- Vijeću Mjesnog odbora Draga obratio se mještanin u svezi potrebne sanacije oštećenog 
kolnika u naselju Tomasići kod kbr.1 
Zaključak 
VMO Draga se je jednoglasno složilo da se zahtjev mještana dostavi Rijeka Plusu, i zatraži da 
se dostavi povratna informacija o daljnjem postupanju. 
- Temeljem prosljeđenog zahtjeva mještanke da se u ulici Brig ispred kbr.58 označe žute 
oznake za zabranu parkiranja dobivena je od Rijeka Plusa povratna informacija u kojem se 
navodi da će se obići lokacija zajedno s predstavnikom Odjela za komunalni sustav, te će se na 
temelju izvida donijeti odluka o eventualnom obilježavanju mjesta zabrane parkiranja. O točnom 
terminu izvida Vijeće će biti naknadno obaviješteno. 
Dobiven odgovor od Rijeka Plusa prosljeđen je mještanki koja je dostavila predmetni zahtjev. 
Zaključak 
VMO Draga primilo na znanje. 
- Temeljem prosljeđenog zahtjeva mještanke u svezi potrebe postave signalizacije i opreme 
za smirivanje prometa na cesti u naselju Brig ispred kbr.104, kao i zahtjeva mještana iz naselja 
Tijani u svezi potrebe postave signalizacije i opreme za smirivanje prometa koja bi utjecala na 
usporavanje brzine kretanja vozila na cesti kroz naselje Tijani dobivena je od Rijeka Prometa 
ista povratna informacija u kojem se navodi da je Rijeka Promet svjesna da u Ulici Brig, kao i u 
cijeloj glavnoj prometnici kroz Sušačku Dragu (Pod Ohrušvom, Orlići, Brig i Tijani), postoji 
problem s nesavjesnim vozačima koji voze prebrzo. U okviru Plana prioriteta Mjesnih odbora za 
2022. godinu izrađen je Elaborat povećanja stupnja sigurnosti prometa u naselju Draga 
postavljanjem promjenjivih prometnih znakova na ulazima u naselje i vertikalne signalizacije u 
blizini autobusnih stanica. 
Prema navedenom elaboratu već je postavljena vertikalna signalizacija u blizini autobusnih 
stanica, te su postavljene jače svjetiljke javne rasvjete kako bi bila bolja vidljivost u blizini 
autobusnih stanica gdje se povremeno kreće veći broj pješaka. Također, uskoro će se postaviti 
svjetlosni promjenjivi znakovi na ulazima u naselje Draga koji će upozoravati na smanjenje 
brzine zbog pješaka na cesti. Prije izrade samog elaborata izvršen je terenski obilazak 
predstavnika Grada Rijeke, Rijeke Plusa i Vijeća MO Draga. Tada je utvrđeno da se na glavnoj 
prometnici kroz Sušačku Dragu, ne mogu postaviti usporivači prometa budući da ne postoje 
prometno-tehnički uvjeti za postavljanje istih. 
Nakon što je navedeni odgovor Rijeka Plusa prosljeđen mještanki i mještanu koji su dostavili 
predmetne zahtjeve: mještanka je postavila i zatražila odgovore na sljedeće upite: koji su 
prostorno- tehnički uvjeti da bi se postavio usporivač prometa, s obzirom da ima puno sličnih 
prostornih situacija u kojima i u lošijim uvjetima postoje usporivači prometa, te tko će odgovarati 
ukoliko se bilo čije djete ozlijedi na putu do autobusne stanice? 
Nadalje mještanka smatra da se može učiniti više od ovoga što se predlaže u svrhu zaštite 
dječjih života koji onuda svakodnevno prolaze. 
Upiti mještanke prosljeđeni su Rijeka Plusu te je dobiven sljedeći odgovor koji glasi: nastavno 
na niži upit obavještavamo kako se usporivači prometa na kolniku mogu postaviti isključivo na 
onim lokacijama koje udovoljavaju prometno-tehničkim elementima prometnice (rang i širina 
prometnice, osiguranje horizontalne i vertikalne preglednosti, zadovoljavajući uzdužni nagib 
prometnice, sigurnost prometovanja i sl.). Stupanjem na snagu novog dopunjenog Pravilnika o 
prometnim znakovima, signalizaciji i opremi na cestama NN 92/2019. (dana 30.9. 2019.), prema 
članku 184. definirano je: “Fizičke zapreke za smirivanje prometa, u pravilu, se postavljaju na 
lokalnim i nerazvrstanim cestama pored javnih objekata i prostora (škola, dječjih vrtića, igrališta i 
sl.). Prometni znakovi, signalizacija i oprema na cestama postavljaju se isključivo na temelju 
prometnog elaborata, a u skladu sa Zakonom o sigurnosti prometa na cestama.  
Nadalje, uređenje prometa na javno-prometnim površinama je u nadležnosti Grada Rijeke, na 
prijedlog mjesnih odbora grada Rijeke i TD Rijeka plus d.o.o. određuje Odjel gradske uprave za 
komunalni sustav Grada, uz prethodnu suglasnost Ministarstva nadležnog za unutarnje poslove. 
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Zahtjev za postavom usporivača prometa građani mogu uputiti nadležnom Mjesnom odboru. 
Ukoliko Vijeće Mjesnog odbora (koje je najbolje upoznato sa stanjem na terenu unutar dotičnog 
mjesnog odbora), smatra da je zahtjev opravdan i da ga treba dodatno razmotriti, proslijediti će 
ga TD Rijeka plusu.  
Nakon toga stručne službe izlaze na zajednički terenski izvid, i to predstavnik Odjela za 
komunalni sustav i Rijeka Plusa te ukoliko se utvrdi opravdanost zahtjeva, isti može biti uvršten 
u prioritete predmetnog Mjesnog odbora. Naravno, za isto se moraju osigurati i potrebna 
financijska sredstva. 
U srijedu 11.5.2022. godine predstavnici MO Draga, Odjela za komunalni sustav i Rijeka plusa 
obišli su tri lokacije iz Plana prioriteta za 2022. godinu (Ulica Pod Ohrušvom kod kbr. 2, Ulica 
Orlići kod kbr. 7D i Ulica Brig kod crkve sv. Jakov). Nakon dodatne analize i razmatranja 
prethodno navedenih lokacija predložene su sljedeće mjere u cilju povećanja vidljivosti pješaka 
u blizini autobusnih stajališta i upozoravanja vozača na pješake na kolniku: 

 pojačanje javne rasvjete dodavanjem novih jačih LED svjetiljki na postojeće stupove javne 
rasvjete u blizini autobusnih stajališta  

 postavljanje prometnih znakova „Pješaci na kolniku“ kao umetnuti znakovi na ploči 
fluorescentno žuto-zelene boje koeficijenta retrorefleksije razreda RA3, za oba smjera 
prometovanja na dvije lokacije i prometnog znaka „Suženje kolnika“ na jednoj poziciji  

 na ulazima u naselje Draga mogu se postaviti svjetleći promjenjivi znakovi „Pješaci na 
kolniku“ / „Opasnost na cesti“ s treptačima i natpisom „USPORI“ ispod promjenjivog znaka.  

Na ovaj način ćemo vozače upozoriti na prisutnost pješaka u blizini autobusnih stajališta na više 
lokacija prometnim znakovima, koji se lako održavaju i nisu skupi. Na ulazima u naselje Draga 
bi se svjetlećim promjenjivim znakovima posebno upozorilo na pojavu pješaka kroz cijelo 
naselje. 
Navedeni odgovor Rijeka Plusa na postavljeni upit posljeđen je mještanki, te je nadalje dana 
informacija da za sve daljnje upite možete direktno kontaktirati Rijeka Plus. 
Zaključak 
VMO Draga primilo na znanje. 
 
 
AD 5  
Predsjednik Vijeća daje sljedeće informacije: 
- Odjelu gradske uprave za komunalni sustav prijavljeno je prema prijavi mještana da postoji 
potreba da se orežu grane dviju murva koje se nalaze uz cestu u naselju Brig kod kbr. 67 i 
preko puta kbr. 67.  
Iz odjela dobivena je povratna informacija da je dana 04. listopada izdan nalog za orezivanje 
navedenih murvi, te je mještanu dostavljena dobivena povratna informacija. 
- Odjelu gradske uprave za komunalni sustav prema prijavi mještana prijavljeno je da je 
uočeno da je uz kontejnere za odlaganje kućnog smeća koji se nalaze u ulici Brig preko puta 
kbr.26c (iza Brodokomercovog dućana prema Pelinovoj Gori) odbačen otpad. 
- Odjelu gradske uprave za komunalni sustav i komunalnom redarstvu dostavljena je 
požurnica u svezi dostavljenog upita mještanke iz naselja Pod Ohrušvom 19., te je zatraženo da 
se pomogne i dostavi informacija o mogućem daljnjem postupanju. 
Odjel je dostavio povratnu informaciju da je uvidom u dostupnu dokumentaciju utvrđeno da 
predmetnom šumom ne upravlja Grad Rijeka, već je ista u vlasništvu Republike Hrvatske, a na 
upravljanju Hrvatskih voda. Slijedom navedenog, upućuju da se zahtjev za uređenjem i ostale 
primjedbe upute Hrvatskim vodama. 
Dobiven odgovor od Odjela gradske uprave za komunalni sustav, prosljeđen je mještanki koja je 
dostavila predmetni upit, te je isto tako dostavljen predmetni upit prema Hrvatskim vodama i 
zatraženo je daljnje postupanje. 
- Odjelu gradske uprave za komunalni sustav dostavljen je zahtjev mještana u svezi potrebe 
čišćenja šahti u ulici Orlići od kbr.42 do kbr.19. te je zatraženo daljnje postupanje. 
Odjel je zatražio od K.D. Vodovoda i kanalizacije da se izvrši čišćenje prijavljenih slivnika 
oborinske odvodnje. 
- Odjelu gradske uprave za komunalni sustav prijavljeno je da postoji potreba da se pomete 
dječji prostor uz Hrvatski dom Draga i prostor uz Hrvatski dom Draga kojim se dolazi do dječjeg 
prostora za igru., da se uredi i pokosi trava uz jog te da je postojeći koš od smeća koji se nalazi 
na sportskom igralištu u Dragi potrebno isprazniti. 
- Odjel gradske uprave za komunalni sustav zatraženo je i dobiven je jedan lokot (s dva ključa) 
za rampu koja se nalazi desno prije mjesnog groblja Draga. 
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- Odjel gradske uprave za komunalni sustav zamolilo se da se ovih dana pošalje čistilica kako 
bi javne površine uz groblje i ostale bile čiste. 
- K.D. Čistoći prijavljeno je da je uočeno je da su uz kontejnere za odlaganje smeća odbačene 
gume i to u naselju Pod Ohrušvom u blizini volvo servisa, u naselju Brig u blizini kbr.71/8 i preko 
puta kbr.71/13, te su iste i uklonjene. 
- Gradu Bakru, Upravnom odjelu za urbanizam, komunalni sustav i ekologiju dostavljen je 
dopis u kojem je zatražena povratna informacija da li se što poduzelo prema Terminalu 
skladišta Luke Rijeka po pitanju poplavljivanja naselja Tijani i Škrljevo iz bunara oborinskih 
voda. Sastanak sa stanarima naselja Gornji Tijani, djelatnicima komunalnog odjela Grada Bakra 
i predstavnikom Terminala bio je 10.veljače 2022. pa je mišljenje Vijeća da je bilo dovoljno 
vremena da se nešto poduzme. Zatražen je brzi odgovor na tu temu. 
- Luki Rijeka, Sektoru razvoja i upravljanja imovinom dostavljen je dopis s zamolbom  za jedan 
hitan sastanak na terenu Terminala na Škrljevu. Problem je u poplavama tijekom kiša, a najveći 
je problem iz upojnog bunara od terminala. Veći dio naselja Gornji Tijani i kuća Škrljevo kbr.1 
imaju velikih problema sa vodom i bore se da im ne uđe u kuće. Zatraženo je da se da se u 
najkraćem mogućem roku organizira sastanak. 
- Odjel gradske uprave za komunalni sustav, Direkciju zajedničke komunalne djelatnosti 
zatražena je pomoć pri organiziranju sastanaka sa Odjelom za razvoj Luke Rijeka i komunalnog 
Bakra i VMO Draga da se zajedno proba riješiti problem oborinskih voda najviše iz upojnog 
bunara terminala Luke Rijeka pri čemu dolazi do poplava u naselju Gornji Tijanima i dijela 
Škrljeva. Postoji peticija građana, sastanak sa komunalnim Bakar, predstavnikom terminala 
Škrljevo, ali od drugog mjeseca do sada nikakav odgovor nije dobiven, stoga je zatraženo da se 
Vijeće podrži i da se pomogne u riješavanju ovog velikog problema. 
- II Policijskoj postaji dostavljen je dopis u kojem je zatražena pomoć i postupanje prema 
vozilima koja su parkirana od nekoliko mjeseci do godine dana na prostoru koji je namijenjen za 
sve mještane naselja Gušć. Vozila se nalaze kod nekadašnjeg volvo servisa u ulici Pod 
Ohrušvom 9A. 
- Odjelu gradske uprave za komunalni sustav dostavljena je prijava da Vijeće učestalo dobiva 
prijave građana da su se na području MO Draga nastanile divlje svinje, te su mještani zatražili 
pomoć jer su viđene u blizini kuća ili u samom dvorištu gdje su napravili štete u dvorištima i 
vrtovima. Zatražena je pomoć oko poduzimanja konkretnih mjera da se hitno djeluje kako bi se 
riješio problem svakodnevne pojave divljih svinja i na taj način umirilo pučanstvo koje 
svakodnevno negoduje i mole za pomoć. 
Isto tako dostavljen je dopis u kojem se predlaže da se u Dragi organizira jedan zajednički 
sastanak svih koji bi mogli pomoći po svojoj nadležnosti (Lovačko društva „Jelenje“, Direkcija 
komunalnog redarstva, Veterinarska stanica Rijeka, I Policijske postaje) oko konkretnog 
rješavanja pojave divljih svinja u Dragi. Vijeće je mišljenja da mještani trebaju dobiti točnu 
informaciju s konkretno definiranom nadležnosti i daljnjim postupanjem. 
 
 
AD 6 
Temeljem dogovora Vijeća MO Draga, predsjednik Vijeća je s nadležnom osobom iz K.D. 
Čistoće dogovorio da se na terasu ispred Hrvatskog doma Draga slože stvari (stolovi, ormari) 
koje je potrebno odvesti. Predsjednik je pripremio stolove koji nisu pod inventurnim brojem 
Grada, a predsjednica Hrvatske čitaonice Draga pripremila je inventar čitaonice za koji je 
izvršen otpis (kompjuteri s tipkovnicom i mišom 5 kom, zvučnici za kompjuter 7 kom, ormara 2 
kom, stoj za šivanje, harmonika 1 kom, gitara 1 kom, gramofon 1 kom), te su djelatnici Čistoće 
isto i odvezli. Predsjednik je zatražio od Hrvatske čitaonice Draga da se i pismeno dostavi 
odluka o otpisu inventara čitaonice, a koji je odvezen, te će predsjednica Hrvatske čitaonice 
isto i dostaviti. 
 
 
Sjednica je završila u 19,00 sati. 
Ovaj se zapisnik sastoji od pet (5) stranica. 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 
Jasna Rendulić 

               Predsjednik VMO „Draga“:  
                        Ivica Širola 
 
 

  
 

 


